
 
 
Referat af bestyrelsesmøde N. Zahles Skole 26. oktober 2022 
 
Fraværende: Maria Mantoni, Mia Gurskov, Søren Houman og Søren N. Hansen 
 
 
Pkt. nr. 1. 
 
Overskrift: Protokol 
 
 
 
 
Indstilling: 
 

Det indstilles til Bestyrelsen 
 
 at Bestyrelsen godkender referatudkast af bestyrelsesmødet 22. september 2022. 

 
  

 
Beslutning: 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
Ingen 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Referat af bestyrelsesmødet 22. september 2022. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Pkt. nr. 2. 
 
Overskrift: Ny Skoleleder N. Zahles Seminarieskole  
 
 
Indstilling: 
 
Det indstilles til Bestyrelsen 
 

at Bestyrelsen tager formandens gennemgang af ansættelsesforløbet til efterretning.  
 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen tog formandens gennemgang af ansættelsesforløbet til efterretning og noterede sig 
med tilfredshed, at Morten Juhlin Svendgaard har accepteret ansættelsestilbuddet samt at ansæt-
telsesforholdet formelt er konfirmeret ved underskrift af ansættelseskontrakt.  
 
 
 
 
 
 
Sagsfremstilling:  
På bestyrelsesmødet i marts 2022 blev nedsat et ansættelsesudvalg med mandat til at udarbejde 
stillingsopslag og gennemfører ansættelsessamtaler. Der blev gennemført ansættelsessamtaler før 
sommerferien. Ansættelsesudvalgets konklusion på ansættelsessamtalerne før sommerferien var 
at genopslå stillingen snarest efter sommerferien.  
 
Ansættelsesudvalget har nu gennemført ansættelsessamtalerne efter sommerferien, og har en-
stemmigt indstillet til bestyrelsen, at Morten Juhlin Svendgaard tilbydes stillingen som ny skolele-
der ved N. Zahles Seminarieskole. 
 
Bestyrelsen har inden efterårsferien godkendt indstillingen efter modtagelse af skriftlig anmodning 
herom, jf. bilag. 
 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Anmodning om godkendelse af indstilling om ansættelse af en ny skoleleder ved Seminarieskolen 
 
 
 
 
 



 
Pkt. nr. 3 
 
Overskrift: Optagelseskriterier på gymnasiet   
 
Indstilling: 
Det indstilles til Bestyrelsen 
 
            at bestyrelsen drøfter/godkender optagelseskriterier på gymnasiet 
 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen drøftede og godkendte gymnasieledelsens forslag til optagelseskriterier med forslag til 
enkelte præciseringer.  
 
 
Sagsfremstilling: 
I 2021 er der indgået en politisk aftale om elevfordeling efter forældreindkomst på de offentlige 
gymnasier. Som privat gymnasium skal vi selv udarbejde regler for optagelse af elever for skole-
året 2023-24. Reglerne skal fremgå af vores hjemmeside.  
 
De regler, der foreligger vedr. elevfordelingen, kan ses på BUVMs hjemmeside: Elevfordeling | 
Børne– og Undervisningsministeriet (uvm.dk). Der er endnu ikke udsendt en optagelsesbekendt-
gørelse, men ledelsen vurderer, at det vedlagte forslag til optagelsesregler ligger inden for ram-
merne af den bekendtgørelse, der udstedes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser 
- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Optagelseskriterier på gymnasiet 2022 
 
 
 
 
 



 
 
Pkt. nr. 4. 
 
Overskrift: Forsøg med elevudveksling i fransk i 2022 
 
 
 
 
Indstilling: 
 
Det indstilles til Bestyrelsen 
 
           at bestyrelsen godkender forsøg med elevudveksling i fransk i 2022. 
 
 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen godkendte forsøg med elevudveksling i fransk i 2022 med den tilføjelse, at projektet er 
et forsøg og danner ikke præcedens for lignende projekter. 
 
 
 
 
 
 
Sagsfremstilling: 
Fransklærerne i gymnasiet vil gerne gennemføre et forsøg med elevudveksling i fransk i 1. g i sko-
leåret 2022-23 med en skole i Bordeaux.  
 
Formålet er at øge interessen for de moderne sprog. Forsøget kan desuden ses som et led i, at vi i 
de kommende år skal se på, hvordan hele området: studieture, internationalt arbejde og rejseakti-
viteter, kan gentænkes – herunder hvilke aktiviteter, der fremover vil kunne opnå medfinansiering 
fra EU i Erasmus+ regi. Se bilag. 
 
 
 
 
 
 
Økonomiske konsekvenser: 
- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bilag: 
Forsøg med elevudveksling i fransk 2022 
 
 
 
 



 
 
Pkt. nr. 5. 
 
Overskrift: Eventuelt 
 
Bestyrelsen blev forslået af økonomichefen at indfri skolens renteswap. For at træffe endelig be-
slutning vedrørende dette spørgsmål ønskede bestyrelsens til næste bestyrelsesmøde en skriftlig 
redegørelse for risikoaspektet i dette forslag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


